

RULES FOR PLAYING THE GAME OF BINGO

As many people can play BINGO as there are Bingo cards. One person acts as the Banker. He may be chosen for the first round by the players and thereafter, the player winning BINGO may act as Banker for the next round. The Banker does not play but supervises the game.

The Banker gives each player a BINGO card and also a supply of blank counters for covering the numbers as he/she calls them out. The Banker then turns face down all the discs which are numbered from 1 to 75. He places before him the Bingo Checking Chart. The players may cover the space in the centre of their card marked "Free" and the game commences.

The Banker then picks at random a disc and calls out the number. He also calls out the letter in the word Bingo under which this number is found, for instance; B2, N34, G46, etc. etc. It will be noted that the arrangement of numbers is always as follows:

- Nos. 1 to 15 inclusive first column under B
- Nos. 16 to 30 inclusive second column under I
- Nos. 31 to 45 inclusive third column under N
- Nos. 46 to 60 inclusive fourth column under G
- Nos. 61 to 75 inclusive fifth column under O

As a number is called out, each player looks for this number on his card. If a player finds the number on the card he covers it with one of his counters. If he fails to find the number on his card, he does not play but waits for the next number called.

The object of the game is to get five numbers covered with the counters. The row may be horizontal, vertical or diagonal. The first person to get a row of five numbers calls out "Bingo" and is the winner of the round. The Banker then asks the person who called out "Bingo" to call back to him the five numbers constituting the winning row and he checks these numbers with his chart. If an error has been made the Banker removes all counters in that row, as a penalty, and the game continues until someone scores "BINGO."

If a series of rounds are being played there are two ways of keeping score. The winner may be the player who has won the most rounds or hands or it may be decided to play for a game of 1000 points. If the latter method is accepted, the Banker will add the five winning numbers together and credit this total to the winner of the round.

If two players cry "BINGO" together, the Banker will check their numbers and if both are correct, will award the round to the player whose numbers make the highest total or if playing for points, both will count their exact score.

REGLES DU JEU DE BINGO

WARNING:

CHOKING HAZARD-Small parts.
Not for children under 3 years.

AVERTISSEMENT:

RISQUE D'ÉTOUFFEMENT : Petites pièces
Découssée aux enfants de moins de 3 ans

Autant de personnes peuvent jouer au BINGO qu'il y a de cartes de bingo. Une personne agit comme banquier. On peut la choisir parmi les joueurs au premier tour, après quoi le joueur gagnant peut servir de banquier au tour suivant. Le banquier ne joue pas, mais surveille le jeu.

Le banquier donne une carte de Bingo à chaque joueur, ainsi que des jetons qui serviront à couvrir les numéros annoncés.

Le banquier tourne ensuite à l'envers tous les disques numérotés de 1 à 75 et place devant lui la carte repère de Bingo. Les joueurs couvrent l'espace marqué "Free" au centre de leur carte et le jeu commence.

Le banquier prend alors au hasard un disque dont il annonce le numéro sans oublier de dire la lettre du mot BINGO qui est inscrite au-dessus de ce numéro, par exemple B2, N34, G46 etc. Il est à noter que la position des chiffres se présente toujours comme suit:

- Nos. 1 à 15 inclusivement première colonne sous B
- Nos. 16 à 30 inclusivement deuxième colonne sous I
- Nos. 31 à 45 inclusivement troisième colonne sous N
- Nos. 46 à 60 inclusivement quatrième colonne sous G
- Nos 61 à 75 inclusivement cinquième colonne sous O

A l'annonce d'un numéro, chaque joueur regarde si ce numéro se trouve sur sa carte. Si le numéro s'y trouve, il le couvre d'un de ses jetons; sinon, il attend l'annonce du numéro suivant.

Le but du jeu est de couvrir de jetons une rangée de cinq chiffres. Cette rangée peut être horizontale, verticale ou diagonale. Le premier joueur qui y parvient crie "Bingo" et gagne ce tour-là. Le banquier demande alors au joueur qui a dit "Bingo" de lui répéter les cinq numéros de la rangée gagnante et vérifie sur sa carte. S'il y a eu erreur, le banquier retire tous les jetons de cette rangée en guise d'amende, et le jeu se poursuit jusqu'à ce que quelqu'un annonce "Bingo".

Si l'on joue plusieurs tours, on peut compter les points de deux façons: le gagnant peut être celui qui a gagné le plus grand nombre de tours ou de mains, ou encore on décide de jouer un partie de 1000 points. Dans ce dernier cas, le banquier additionne les cinq numéros gagnants dont il porte le total au crédit du gagnant du tour.

Si deux joueurs crient "Bingo" en même temps, le banquier vérifie leurs numéros et, si ces derniers sont exacts, il déclare gagnant celui dont les numéros donnent le total le plus élevé; si l'on joue pour les points, chacun compte exactement son total.